歡迎參加團契聚會

You Are Invited to Join Our Fellowship Activities

	負責人 Coordinator	地點	日期 Date	時間 Time
Tacoma 國語Mandarin	趙滌	盧桂平家	每週五	7:30pm 至 9:00pm
Puyallup 國語Mandarin	陳子斐	教會	每週日	1:15pm 至 2:45pm
Federal way 國語Mandarin	張錦	教會	每週日	1:30pm 至 3:00pm
週間查經班 國語Mandarin	梁好	實體/教會網站	每週二	10:00am 至 11:30am

事奉人員	今日	下個主日
講員 Preacher	王紹雄牧師 Rev. Tim Wong	马晖传道 Minister Tony Ma
司會 Moderator	王治宇 Zhiyu	梁好 Hao
翻譯 Interpreter	梁好 Hao	張牧虬 Michael 劉小寧 Lisa
領詩 Song Leader	王治宇 Zhiyu 梁好 Hao	梁好 Hao 趙滌 Di 張錦 Jin
歡迎/招待 Greeting/Usher	陳子斐 Zifei 孟凡茹 Mary	褚建 Jian 李宏方 Jennifer
午餐 Lunch Service	褚建	褚建

週日聚會時間表 SUNDAY WORSHIP SCHEDULE

SONDAI WORSIIII SCHEDOLL		
中英文成人主日學	10.00 10.45	
Mandarin/English Adult Sunday School	10:00am—10:45am	
青少年主日學	11 00 12 00	
Youth Sunday School	11:00am—12:00pm	
中/英文主日崇拜	11:00am—12:15pm	
Mandarin/English Worship Service		
兒童主日學	11.00 12.15	
Children Sunday School	11:00am—12:15 pm	



教会電話 Church Phone: (253)474-2443

教会郵箱 Church General Email: ecct@ecctacoma.org

教会傳真 Church Fax: (213)658-2721



May 04, 2025



世上的光, 主榮耀的見證

Light of the World

Testimony of Lord's Glory

教會地址 church address 7701 Lakewood Dr. W, Lakewood, WA 98499

> 郵寄地址 mailing address 5409 100th St. SW,#98438, Lakewood, WA **98499**

May	04, 2025
序樂 PRELUDE	
宣召/禱告 CALL TO WORSHIP/ PRAYER	詩篇 Psalm 86: 11-12
詩歌敬拜 PRAISING IN SPIRIT	讚美上主,全能真神 誰能使我與神的愛隔絕 親眼看見你
	Praise to the lord, the Almighty Who shall separate me from the love of God My eyes have seen You
主禱文 LORD'S PRAYER	會眾起立
讀經 SCRIPTURE READING	使徒行传 Acts 7:54-60
證道 SERMON	被聖靈充滿為主犧牲 Be filled by the Holy Spirit and sacrifice for the Lord 王紹雄牧師
回應詩歌 RESPONDING HYMN	Rev. Tim Wong 一粒麥子 A kernel of wheat
使徒信經 APOSTLES' CREED	會眾起立
聖餐 HOLY COMMUNION	
三一頌 DOXOLOGY	
祝福 BENEDICTION	王紹雄牧師 Rev. Tim Wong
家事分享 WELCOME AND ANNOUNCEMENTS	

報告代禱事項

我們衷心感謝王紹雄牧師來到我們中間證道。願神記念 王牧師的辛勞,並賜福他的的家庭和服事。在這聖餐的 主日,讓我們靜思耶穌是生命的糧,因著他話語能滋潤 人心,我們一同來感恩。

報告事項

- 1. 請參與兒童主日學母親節活動的弟兄今天午飯後留下 來和孩子們一起排練,聯繫人是張錦和冮紅姐妹。
- 教會線上奉獻平台已全部升級。您可通過該頁面,使用信用卡或借記卡奉獻,均無手續費,操作方便且全程銀行級加密保障安全。如果您有問題,請聯繫梁好弟兄。

代禱事項

- 1. 感謝神! John Chan弟兄的治療順利,已出院轉到康復中心。求神帶領John康復的過程。也感謝關心和接送Agnes的弟兄姐妹們。
- 2. 連暉姐妹回國探望病重的父親。求主減輕她父親的病 痛並看到神的同在。求神保守連暉姐妹旅程的平安。

上週奉獻			
經常	FISH	建堂	總額
\$470.00	\$0	0	\$470.00

本週金句:

我實實在在地告訴你們:一粒麥子不落在地裡死了,仍舊是 一粒;若是死了,就結出許多子粒來。(約翰福音12:24)

Announcements and Prayer Items

We are grateful to Rev. Tim Wong for preaching God's words among us today. May God bless Rev. Wong's family and service richly for his labor of love. On this Communion Sunday, let us meditate on Jesus as the bread of life, as well as being grateful for the word of God which nourishes our soul.

Announcements

- 1. Sunday School will have practice for Mother's Day special program today after lunch. The brothers, who are participating in, please contact sisters Jin Zhang and Hong Gang.
- 2. Church offering platform has been fully upgraded. You can submit offerings via credit/debit cards without service fees. The process is simple to operate and secure with bank level encryption. If you have questions, please contact brother Hao Liang.

Prayer Items

- We are thankful to God for brother John Chan is recovering well and has been transferred to a rehab facility. Please pray that God watches John's subsequent recovery. We would also like to express our gratitude to the brothers and sisters, who gave care/rides to Agnes.
- 2. Sister Angela Lian is visiting her father, who is seriously ill. May God alleviate her father's pain and make him see God' presence, also grant Angela a safe trip.

LAST WEEK'S OFFERINGS			
General	FISH	Building	Total
\$470.00	\$0	0	\$470.00

THIS WEEK'S BIBLE VERSE:

Very truly I tell you, unless a kernel of wheat falls to the ground and dies, it remains only a single seed. But if it dies, it produces many seeds. (John 12: 24)